

of public hearings, as in its opinion is necessary or desirable in the public interest.

R.S., c. 28 (3rd Supp.), s. 359 (Sch., item 9)

Recommendation of Agency

**252. Subsection 35(1) of the Act is replaced by the following:**

**35. (1)** The Canadian Transportation Agency shall, after making the investigation, including the holding of public hearings, if any, referred to in subsection 34(4), make a recommendation thereon to the Authority and the Authority shall be governed accordingly.

R.S., c. P-21

Privacy Act

**253. The schedule to the Privacy Act is amended by striking out the following under the heading "Other Government Institutions":**

National Transportation Agency

*Office national des transports*

**254. The schedule to the Act is amended by adding the following in alphabetical order under the heading "Other Government Institutions":**

Canadian Transportation Agency

*Office des transports du Canada*

Public Service Staff Relations Act

**255. Part I of Schedule I to the Public Service Staff Relations Act is amended by striking out the following:**

National Transportation Agency

*Office national des transports*

**256. Part I of Schedule I to the Act is amended by adding the following in alphabetical order:**

Canadian Transportation Agency

*Office des transports du Canada*

Public Service Superannuation Act

**257. Part II of Schedule I to the Public Service Superannuation Act is amended by striking out the following:**

table dans l'intérêt public, notamment par la tenue d'audiences publiques.

**252. Le paragraphe 35(1) de la même loi est remplacé par ce qui suit :**

**35. (1)** A l'issue de l'enquête visée au paragraphe 34(4) et, le cas échéant, des audiences, l'Office des transports du Canada doit faire à ce sujet une recommandation à l'Administration, qui est obligée d'en tenir compte.

Loi sur la protection des renseignements personnels

**253. L'annexe de la Loi sur la protection des renseignements personnels est modifiée par suppression, sous l'intertitre « Autres institutions fédérales », de ce qui suit :**

Office national des transports

*National Transportation Agency*

**254. L'annexe de la même loi est modifiée par adjonction, selon l'ordre alphabétique, sous l'intertitre « Autres institutions fédérales », de ce qui suit :**

Office des transports du Canada

*Canadian Transportation Agency*

Loi sur les relations de travail dans la fonction publique

**255. La partie I de l'annexe I de la Loi sur les relations de travail dans la fonction publique est modifiée par suppression de ce qui suit :**

Office national des transports

*National Transportation Agency*

**256. La partie I de l'annexe I de la même loi est modifiée par adjonction, selon l'ordre alphabétique, de ce qui suit :**

Office des transports du Canada

*Canadian Transportation Agency*

Loi sur la pension de la fonction publique

**257. La partie II de l'annexe I de la Loi sur la pension de la fonction publique est modifiée par suppression de ce qui suit :**

L.R., ch. 28 (3<sup>e</sup> suppl.), art. 359, ann., n<sup>o</sup> 9

Recommandation de l'Office

10

L.R., ch. P-21

15

20

L.R., ch. P-35

25

L.R., ch. P-36

L.R., ch. 28 (3<sup>e</sup> suppl.), par. 310(2)

30

L.R., ch. P-36

L.R., ch. 28 (3<sup>e</sup> suppl.), par. 310(2)

35

R.S., c. P-36

R.S., c. 28 (3rd Supp.), s. 310(2)